
Zápis č.15/2008
zjednání Zastupitelswa obce (Zo) konanébo dne 25.2.2008 od 18.00 hod

v zasedaci mistnosÚ oÚ

Přitomni: J.Gorčík' Ing.M.fuh4 L.Rampouch, lng.J.KJadníček, L.Špindler, M.Konečná
L.Michálek, M.Janovský, MtlDr.M.Kadlec MVDř.M.Russ' MUDr.M.Hadravová'
]-Antoš

omluveni: Ing.M.Pátr4 E.Friedrich
Neomluveni: V.Jeřalová
Hosté: p.Liška
Jednání'řidil Lubomír Michálek _ starosta obce.

V úvodu jednání starosta přivítal zastupitele a hosty a konstatoval ' Že zastupitelstvo bylo
řádně svolá[o a vyh|iášeno; je PřítofuIa nadpoloviční většina členů zaslupitelsfua' takžc
jednliní je usnríšeníschopné.Z jednání je poř'zovén zltlskoý záznam'

ověřovateli ápisu zjednání zastupitelstva byli určeni: Ing.J.Kladníček MUDr.M.Hadravová

Zápis z minulého zasediání zastupitelstva byl ověřen, k nahlédnutí byl na |rřední dcsco'
intemetoÚch stninléch a v Sosnováčku. Námitky proti němu n9byly podány.

Prograrn zastupitelstva členové obdr'zeli a nebyly k němu ádné připominky.

Program:

l) I-Iospodďení obce m rok20o.7
2) Projednliní návrhu přísfupové cesty - p.Přibyla
3) Různé usnescní z rady obce

diskuse

Hlasovriní o přijeti programu:

P.o: I 2 PÍoti:0 Zdňelse'o
U s l e s e n í : Program jedaáni byl schvrílen

1) Hospodaření obcc za rok2t07

Všichni členové Zo obdrželi ýkaz hospodďení za rok 2007 včetně podrobného rozboru
vybraných kapitol. Hospodaření je zo předkláďíno pouze pro informaci. Schvalovat ho
budeme až po provedeném auditrr. Po zodpoyězení d,ota2't! zo ýzalo hospodďení na vědomi'



2) Projednání návrhu přístupové cesty k parcele č 486/5 _ p.Přibyla

*starosta - návrh, k1erý přeďožil stavebník p.Přibyla' neni v souladu s územním plánem obce.
Navrhované Ťešení je vellcým ásahem do krajiny a terénu. Při této variantě by by|a nesmímě
složitá zimní údÉba, příjezdová komunikace k této lokďitě není stavěna na těŽbý stavební
provoz, ob}.vatelé v této lokalitě by byli neúměmě zatěŽováni výstavbou. Dle posledních
informacíje před spuštěním qÍstavba rodinných domů v lokalitč za viadul.tem, protoje reálné
se napojit s příjezdovou komunikaci na futo lokalitu tak' jak je to zpřacováno v uzemním
plánu obce- Proto doporučuji Zo neschýáli1 varianh! jak ji přcdloŽil stavebnÍk p. Pňbyla a
doporučit stavebníkovi' aby počítal s příjezdovou komunikací d|€ úzcmního plrínu.
*Špindler vnesl dotaz, zdali je skutečně počí!íno v územním plrinu s příjezdovou
komunikaci k paŤcele 486/5, aby nedošlo ke komplikacím' vzhledem k tomu, že jsou to
soukromé pozemky.
*stalosta _ ano, v úzcmním plánu je zpracoviína komunikace Pro futo parcelu přes lokalitu za
viaduktem.

Hlasování:

Pro: 12 Proti:0 ZÁrŽe| se:. 0

U s n e se n í : Zo neschvaluje návlh přísfupové komunikace kp.č. 48ó15 a doporučuje
stavebníkovi počítat s přístupovou cestou dle územního plánu

3) Různé

+starosta přečetl usnesení rady obce č.15 , toto usnesení je nedílnou součástí tohoto ápisu.

*starosta diíle zastupitele informoval o městské hromadné dopravě. Jízdní ř.ády byly ryvěšeny
tePrvc dnešní den, nďe pňpominky byly zapracovány, předevšim došlo k posunutí celého
jizdního řádu áruba o 20 nim zpět, čímž je umožněno bezproblémové přestupování na ostat]
Jinky. Došlo také k zavedení autobusu v so a ne v dopoledních hodinách. v březnu bude
dopravajezdit pro cestující zadaÍmo, potomjízdenka bude přestupní s platností ó0 min..

*odpady na Ramši- probělúojednlání na Inspekci Životnrlro prostředí na kterém byl
domluven způsob odvozu odpadů z Ramše zpět do Německa. Začátek odvozu má bý zahájen
během března a do dvou měsíců má b]it veškerý odpad odvezen.

*Žádosti na podporu sportu ádosú bylo podiíno celkem 20 s celkovou výší l I0.000'_ Kč.
Dne 17.3.08 v l8.00 hod se sejde rada obce se spoťtovní komisí, vyhodnotí ádosti a připraví
Pro zastupitelstvo návrh na pňdělení dotací. Upozorňuji' že na tÍo dotace je v rozpočfu obce
schválena člástka 25.000.-Kč.

*p.Rampouch budou velkokapacitní kontejnery?
*starosta _ ano, počíuárne s nimi na konci břeata nebo rra začátku dubna- .



*p.Kladníček _jakje to s majetko\.ým přiznlánim zasfupitelů?
*starcsta - majetková přiznánl po<l'ávají pouze ělenové rady a má bý do 30.6.2008.
PřipŤavím tiskopisy a předím je těD, ldeří jsou povinni podat majetková přiz&ání.

*p.Kladníček . kdy budou zameteny chodníky?
*starosta -je to doÍúuvené aŽ ve druhé polovině březúa' protoŽ€ firmy maji techniku
připravenu na zimaí údrŽbu a do té doby to nemohou př€dělat.

*p.Koneěná _ stížnost na \Tvážení popelnic,nej sou rysypané celé.
+ starosta . upozomím filmu.

*Konečná - dětská hŤiště?
*staÍosta-jsou zpťacovávány nabídky kteÉ rada na příštím jednání projedÚá! pďítáme
s tím, že realizace bude uskutečněna v dubnu.

*p.Kladníček - kdy se bude budovat přeložka silnice?
*starosta _ nemlÍne bližší informace, má se teď najaře začil..

*p.Kadlec _ budou ještě energetici upravovat terén aričený po jejich pracech při výměnách
stožrárů?
*StáÍosta - na uvedení obecních pozemku do původního stavu s energetiky jednáme.
ostatní pozemky např.u veteriny j sou soukromé.

Jednrání bylo úončeno v 1 8.40 hod.

Zaosala : J.Macková

Lubomír Michálek
staro$a

v sosnové dne 25.2.2008
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